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          ROMÂNIA  

JUDEŢUL HUNEDOARA 

MUNICIPIUL ORĂŞTIE 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

 Încheiat astăzi, 27 aprilie 2023 cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului local al municipiului 

Orăștie. 

 Convocarea Consiliului local s-a făcut cu 5 zile înainte de data stabilită. 

 Din totalul de 19 consilieri locali în funcție la ședință sunt prezenți 18 consilieri locali. 

Lipsește nemotivat dl consilier local Depcia Gheorghe Sorin. 

 La ședință participă primar ing.Ovidiu Laurențiu Bălan, viceprimar Hendrea Ovidiu Cristian, 

secretar general Călin Costoiu, funcționari publici din cadrul aparatului de specialitate al 

Primarului și mass-media locală.  

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, procesul verbal al ședinței extraordinare 

convocată de îndată din data de 20 aprilie 2023 a fost pus la dispoziția consilierilor locali și 

întreabă dacă există obiecții cu privire la acesta.  

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian solicită ca în procesul verbal să fie menționeze faptul 

că, cele două amendamente au fost propuse de consilierii locali Zvîncă Mihai Caius și Secui 

Adrian Iulian și nu doar de dl consilier local Zvîncă Mihai Caius, așa cum este consemnat în 

procesul verbal al ședinței.   

 Procesul verbal în forma modificată este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Președintele de ședință, dl consilier local Secui Adrian Iulian prezintă următorul proiect al 

ordinii de zi :   

 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetelor pe trimestrul I al anului 2023. 

 2.Proiect de hotărâre privind indexarea cu rata inflației a impozitelor și taxelor care constau 

într-o anumită sumă în lei sau care sunt stabilite pe baza unei anumite sume în lei, a taxelor 

speciale, precum și limitele amenzilor care se fac venit la bugetul local pentru anul 2024. 

 3.Proiect de hotărâre privind completarea Programului anual al achizițiilor publice pentru 

anul 2023 aprobat prin HCL nr.26/2023. 

 4.Proiect de hotărâre privind completarea Programului achizițiilor publice aferent 

Proiectului „Renovarea energetică moderată a Centrului Social – Direcția Publică de Asistență 

Socială din Municipiul Orăștie, Județul Hunedoara” aprobat prin H.C.L nr.7/2023. 

 5.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați și a 

devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții „Modernizarea str. Luncii, str. General 

Zănescu, amenajări exterioare bl. 40 strada Gării, alee carosabilă de legătură între str. Gării și 

str.Unirii, amenajări exterioare bloc ANL 81-82-str. Pricazului, alee carosabilă în prelungirea str. 

Vânătorilor, strada de legătură între str.Unirii și str.Târgului asigurând acces la stadion Mecanica 

cu parcările aferente, tronson strada Crișan și strada de legătură între str. Gheorghe Doja și str. 

Tudor Vladimirescu”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel 

Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local 

pentru realizarea obiectivului. 
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 6.Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unei locuințe pentru tineri, construită din 

fonduri ale Agenției Naționale pentru Locuințe situată în municipiul Orăștie, str.Pricazului, blocul 

nr.84, ap.28. 

 7.Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită a  imobilului situat în Piața 

Victoriei, nr.8 din Municipiul Orăștie către Episcopia Devei și Hunedoarei. 

 8.Proiect de hotărâre privind schimbarea destinației imobilului situat în  Municipiul 

Orăștie, Str. Octavian Goga, nr. 25 din imobil cu destinația cămin în imobil cu destinația de clădiri 

administrative.  

9.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune pentru imobilul 

monument istoric situat în Municipiul Orăștie, strada Piața Victoriei, nr.22, ap.1. 

10.Proiect de hotărâre privind acordarea avizului Consiliului Local al Municipiului Orăștie 

pentru prestarea de servicii funerare de către operatorul economic SC Dorin Sibcons Util SRL 

Beriu pentru punctul de lucru din municipiul Orăștie, Piața Aurel Vlaicu, nr.2. 

11.Proiect de hotărâre privind acordarea avizului Consiliului Local al Municipiului Orăștie 

pentru prestarea de servicii funerare de către operatorul economic SC Funerare Eterna SRL 

Orăștie. 

12.Proiect de hotărâre privind inițierea procedurii de închiriere a unor suprafețe de pășune 

disponibile, aflate în proprietatea privată a Municipiului Orăștie. 

13.Proiect de hotărâre privind analiza stadiului de înscriere a datelor în Registrul Agricol 

pentru trimestrul I al anului 2023 și stabilirea măsurilor pentru eficientizarea acestei activități. 

14.Proiect de hotărâre  privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al municipiului 

Orăștie pe anul 2023 în vederea organizării Zilei Internaționale a Copilului. 

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării fondurilor din bugetul local pe anul 

2023 capitolul 67.02 „Cultură, recreere şi religie” pentru manifestările organizate de Biblioteca 

Municipală „Sebastian Bornemisa” Orăștie aprobate în Programul manifestărilor culturale, 

artistice şi sportive” ce se vor desfășura pe parcursul  anului 2023 în municipiul Orăștie. 

16.Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri din proprietatea 

Statului Român în proprietatea privată a actualilor deținători ai construcțiilor. 

 17.Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului 

Orăștie a unui președinte de ședință care va conduce ședințele în luna mai 2023.  

 18.Întrebări-interpelări. 

 În afara ordinii de zi, dl primar propune :  

19.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați și a 

devizului general actualizat pentru obiectivul de investiție „Construcție și dotare creșă nouă, 

str.Luminii, nr.10, Municipiul Orăștie”. 

20.Proiect de hotărâre privind aprobarea casării unor obiecte de inventar și mijloace fixe 

aflate în administrarea Bibliotecii Municipale „Sebastian Bornemisa” Orăștie și a Clubului 

Sportiv Municipal „Dacia Orăștie 2010”.  

 21.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de asociere între 

Municipiul Orăștie și  SC Autentic Technology & Events SRL Brașov în vederea organizării 

manifestării „Maialul Orăștian”. 

 22.Proiect de hotărâre privind constatarea situației juridice a imobilului înscris în CF 

nr.67183 Orăștie. 

 23.Proiect de hotărâre privind îndreptarea erorilor materiale strecurate în cuprinsul Anexei 

nr. 2 la HCL nr.14/2023. 
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 Președintele de ședință supune la vot proiectul ordinii de zi împreună cu completările 

ulterioare, care este aprobat în unanimitate. 

 La primul punct al ordinii de zi, dl primar ing.Ovidiu Bălan prezintă motivele inițierii 

proiectului de hotărâre privind aprobarea execuției bugetelor pe trimestrul I al anului 2023. 

 Dna director Jorza Lucia dă citire raportului întocmit de Direcția Economică. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-financiare, 

proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius întreabă că din experiența anilor anteriori în trimestrul 

1 se încasează mai mult decât se previzionează comparativ cu celelalte trimestre. 

 Dna director Jorza Lucia menționează că, în primul trimestru avem scadența la impozite si 

taxe locale și se încasează în principiu mai mult în prima parte a anului.  

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.79/2023  privind aprobarea execuției bugetelor pe trimestrul I al 

anului 2023. 

 La punctul al doilea al ordinii de zi, dl primar arată motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind indexarea cu rata inflației a impozitelor și taxelor care constau într-o anumită sumă în lei 

sau care sunt stabilite pe baza unei anumite sume în lei, a taxelor speciale, precum și limitele 

amenzilor care se fac venit la bugetul local pentru anul 2024. 

 Dna șef serviciu Căstăian Dina prezintă raportul întocmit de Serviciul Impozite și Taxe 

Locale. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan dă citire raportului de avizare al comisiei pentru activități 

economico-financiare. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius arată că, indicele de inflație pe anul trecut a fost de 

13,8 % există legislația care prevede indexarea taxelor și impozitelor pentru anul următor, nu este 

vina primăriilor că guvernul a propus acest indice de inflație si acest lucru reflectă cu cât a scăzut 

puterea de cumpărare a fiecărui cetățean, iar noi suntem obligați acuma să mai mărim taxele, a 

văzut ca Municipiul Oradea a făcut un mic „artificiu” în acest sens și au scăzut taxele. 

 Dna Căstăian Dina intervine și precizează că, s-a discutat în comisia de specialitate în 

legătura cu acest aspect și se va avea în vedere atunci când se va discuta proiectul de hotărâre 

privind stabilirea impozitelor și taxelor locale pentru anul viitor și cu cotele aferente pentru 

acestea, acum discutăm doar de indexarea impozitelor și taxelor cu indicele de inflație. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius arată că, Municipiul Oradea a pus proiectul de 

hotărâre in dezbatere publică și au reușit să micșoreze de la 13,8 %, vor reduce impozitele cu       

6,8 % se pot face mici „artificii” la cote, nu avem cum micșora baza de impozitare și avem foarte 

multe imobile încadrate în zona A de impozitare, să fie în această zona doar imobilele din zona 

centrală a municipiului și celelalte reîncadrate în zona B, C, D. De asemenea, menționează că, în 

municipiul Orăștie pentru un apartament cu două camere impozitul este cam 200 lei/an exact cât 

plătesc cei din Timișoara, Cluj-Napoca, Oradea, iar valoarea unui apartament în Orăștie este două 

sau trei ori mai mică comparativ cu cele din orașele enumerate.  

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de hotărâre este 

de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat cu 11 voturi „pentru”, două voturi 

„împotrivă” și 5 abțineri. 
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 Se adoptă Hotărârea nr.80/2023 privind indexarea cu rata inflației a impozitelor și taxelor 

care constau într-o anumită sumă în lei sau care sunt stabilite pe baza unei anumite sume în lei, a 

taxelor speciale, precum și limitele amenzilor care se fac venit la bugetul local pentru anul 2024. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan expune motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind completarea Programului anual al achizițiilor publice pentru anul 2023 aprobat prin HCL 

nr.26/2023. 

 Dna inspector Ardean Tatiana prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică – 

Compartiment Achiziții publice. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-financiare, 

proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.81/2023 privind completarea Programului anual al achizițiilor 

publice pentru anul 2023 aprobat prin HCL nr.26/2023. 

 La punctul 4 al ordinii de zi, dl primar prezintă motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind completarea Programului achizițiilor publice aferent Proiectului „Renovarea energetică 

moderată a Centrului Social – Direcția Publică de Asistență Socială din Municipiul Orăștie, 

Județul Hunedoara” aprobat prin H.C.L nr.7/2023. 

 Dna inspector Ardean Tatiana dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică – 

Compartiment Achiziții publice. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan prezintă raportul de avizare al comisiei pentru activități 

economico-financiare. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de hotărâre este 

de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.82/2023 privind completarea Programului achizițiilor publice aferent 

Proiectului „Renovarea energetică moderată a Centrului Social – Direcția Publică de Asistență 

Socială din Municipiul Orăștie, Județul Hunedoara” aprobat prin H.C.L nr.7/2023. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan arată motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați și a devizului general actualizat 

pentru obiectivul de investiții „Modernizarea str.Luncii, str.General Zănescu, amenajări exterioare 

bl. 40 strada Gării, alee carosabilă de legătură între str.Gării și str.Unirii, amenajări exterioare bloc 

ANL 81-82-str. Pricazului, alee carosabilă în prelungirea str.Vânătorilor, strada de legătură între 

str.Unirii și str.Târgului asigurând acces la stadion Mecanica cu parcările aferente, tronson strada 

Crișan și strada de legătură între str.Gheorghe Doja și str. Tudor Vladimirescu”, aprobat pentru 

finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând 

categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului. 

 Dșoara șef birou Gîrdea Bianca prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică – Biroul 

Implementare Proiecte. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-financiare, 

proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan precizează că, în paralel am demarat procedura de achiziție, a 

fost parcursă o mare parte din procedură, ofertele sunt mai mari decât ceea ce din devizul general, 

între timp s-au mărit salariile în domeniu. Totodată, dl primar arată că, ar trebui să facem unele 
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renunțări din proiect și anume la traversările subterane, la câțiva kilometri de trotuare, ca să ne 

putem încadra in valoarea inițială a proiectului. 

 Dl inspector Pojoni Oliver menționează că, în momentul de față este o valoare mai mare cu 

1.200.000 lei față de valoarea estimată a contractului de către proiectant, în anul 2020 a fost 

întocmit proiectul tehnic și devizul general, s-a depus cererea de finanțare la prețul respectiv, dar 

din păcate prețurile au crescut și probabil o să crească în continuare. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan intervine și este de părere că, va trebui să luăm o decizie fie 

mergem mai departe cu procedura de achiziție și rămânem pe o valoare care este mai mare și ne o 

asumăm în consiliul local, fie reluăm procedura, vom discuta cu proiectantul, de la minister nu 

vom primi în niciun caz o finanțare mai mare și vedem ce va ieși, dacă reluăm procedura, 

proiectul va fi evaluat și trebuie să ținem cont de influența salariului minim pe ramură care a 

crescut. Într-o discuție cu proiectantul ne-a spus că, în principiu ar trebui renunțat la canalizare și 

la câțiva kilometrii de trotuare ca să ne încadrăm în suma inițială, pe strada N.Bălcescu e 

important să introducem toate rețelele subteran, mai ales ca este în zona centrală. 

 Dl inspector Pojoni Oliver intervine și precizează că până în data de 30 mai trebuie finalizată 

procedura de achiziție. 

 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae arată că, s-a discutat că este posibil să renunțăm la 

canalizare și la o parte din trotuare, dacă renunțăm la acestea în viitor cu siguranță vom fi obligați 

să le facem și să le introducem subteran. 

 Dl primar menționează că, nu suntem obligați, dar ar fi bine ca mai ales pe str.N.Bălcescu și 

cele din zona centrală, când reabilităm străzile să introducem rețelele supraterane în subteran, 

rețelele de gaz metan se pot introduce, cei de la E-on au buget alocat în acest sens și putem să 

intervenim și să le înlocuiască. 

 Dl consilier local Suciu Nicolae Ilie întreabă dacă se intervine în anumite zone din 

municipiu, nu se pot face lucrări de modernizare la podul Libertății sunt anumite porțiuni care 

necesită intervenții. 

 Dl primar precizează că, pe strada Libertății se vor efectua lucrări de modernizare, se va 

interveni pe toată strada, dar nu putem face lucrări și la pod, nu este prevăzut în acest proiect.  

 Dl consilier local Bulz Dionisie este de părere că, poate ar trebui să renunțăm la acest proiect 

de hotărâre, la ce valoare au indicatorii este destul de dificil. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan arată că, trebuie trimise clarificări la minister pentru semnarea 

contractului și ne-au cerut ceea ce am supus aprobării, procedura de achiziție este o etapă 

ulterioară și de aceea am dorit să mergem în paralel, să vedem ce putem face în continuare. De 

asemenea, este de părere că, să aprobăm proiectul în forma prezentată și ulterior vom veni cu un 

nou proiect în urma analizării situației. 

 Dl inspector Pojoni Oliver intervine și menționează că, până la finalizarea procedurii de 

achiziție, încheierea raportului de procedură și desemnarea unui câștigător, s-au dat 7 luni de zile, 

firma păstrează prețul, iar în timpul acesta trebuie semnat contractul de finanțare, ca ulterior să 

semnam contractul de execuție și se poate aplica o clauză suspensivă. 

 Dl consilier local Bulz Dionisie întreabă dacă vom aproba proiectul de hotărâre în forma 

propusă nu ne angajăm că vom pune diferența din bugetul local. 

 Dl primar precizează ca, nu, deocamdată mergem pe această varianta, este o clarificare 

pentru minister și ulterior tot va trebui să luam o decizie, ce vom face, proiectul se va întinde pe   

2-3 ani, iar de la minister nu vom primi mai mulți bani decât cei prevăzuți. Totodată, arată că, mai 

avem pe proiectul A.Saligny două proiecte de finanțare, acesta de 9 milioane și al doilea de            

7 milioane, oricum diferența va trebui suportată de la bugetul local, dacă ne dorim să le facem.     
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 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.83/2023 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 

actualizați și a devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții „Modernizarea str. 

Luncii, str. General Zănescu, amenajări exterioare    bl.40 strada Gării, alee carosabilă de legătură 

între str.Gării și str.Unirii, amenajări exterioare bloc ANL 81-82-str. Pricazului, alee carosabilă în 

prelungirea str. Vânătorilor, strada de legătură între str.Unirii și str.Târgului asigurând acces la 

stadion Mecanica cu parcările aferente, tronson strada Crișan și strada de legătură între str. 

Gheorghe Doja și str. Tudor Vladimirescu”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de 

investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de 

la bugetul local pentru realizarea obiectivului. 

 La punctul 6 al ordinii de zi, dl primar expune motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind aprobarea vânzării unei locuințe pentru tineri, construită din fonduri ale Agenției 

Naționale pentru Locuințe situată în municipiul Orăștie, str.Pricazului, blocul nr.84, ap.28. 

 Dna inspector Opra Ramona prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan dă citire raportului de avizare al comisiei pentru activități 

economico-financiare. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de hotărâre este 

de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.84/2023 privind aprobarea vânzării unei locuințe pentru tineri, 

construită din fonduri ale Agenției Naționale pentru Locuințe situată în municipiul Orăștie, 

str.Pricazului, blocul nr.84, ap.28. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan prezintă motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind darea în folosință gratuită a imobilului situat în Piața Victoriei, nr.8 din Municipiul Orăștie 

către Episcopia Devei și Hunedoarei. 

 Dl inspector Cornea Cornel dă citire raportului întocmit Direcția Tehnică. 

 Dna consilier local Giurgiu Margareta arată că, în comisia pentru învățământ, sănătate, 

activități social-culturale și culte, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius arată că, există o adresă din partea Episcopiei Devei și 

Hunedoarei, ca se va face ceva cu o componentă duhovnicească care va contribui la crearea unor 

generații de nădejde pentru viitorul bisericii și al națiunii. De asemenea se mai precizează că, au 

implementat un proiect DAR -  Dăruiește, Ajută, Respectă prin care au acordat un număr de              

300 de ghiozdane, 250 de tablete pentru copii cu posibilități materiale precare și este semnată de 

cetățeanul Nestor pe numele laic Dumitru Cristian-Dinculeană și întreabă dacă este legal să se 

semneze o adresă cu un pseudonim.  

 Dl secretar general Călin Costoiu intervine și precizează că, așa este denumirea care o 

folosește ca episcop, iar adresa este legală existând număr de înregistrare. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius menționează că, exista unui O.N.G foarte cunoscut 

care a făcut mai mult decât acordarea unor tablete și ghiozdane și acest O.N.G a dat mai multe 

ajutoare în județul Hunedoara, deci acesta nu este un studiu de oportunitate și nu știe de unde a 

aflat episcopia de această clădire. 

 Dl secretar general intervine și precizează că, acest imobil este în incinta protopopiatului și 

episcopia a mai solicitat-o în urmă cu ceva timp.   
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 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius arată că, împreună cu dl consilier local Secui Adrian 

Iulian au depus un amendament prin care propun modificarea art.2 din contractul de comodat, 

care constituie anexă la proiectul de hotărâre, după cum urmează : „Comodantul acordă 

comodatarului folosința gratuită a imobilului, a terenului și a spațiilor conexe, situate în Piața 

Victoriei, nr. 8, pe o durată de 5 ani cu posibilitatea prelungirii acestuia pe o durată similară, în 

condițiile respectării scopului pentru care a fost încheiat”. Dânsul menționează că la obligațiile 

părților, art.350 din Codul administrativ prevede ca, autoritatea deliberativă trebuie să verifice 

modul în care sunt respectate condițiile de folosință stabilite in baza actului de dare în folosință 

gratuită a acestuia, titularul trebuie sa folosească bunul potrivit destinației, sa prezinte anual 

autorităților rapoarte privind activitatea publică desfășurată, gradul de implementare, nivelul 

acesteia, prognoze și strategii pentru perioada următoare, să permite autorităților efectuarea 

controlului. Totodată, la pârțile contractante sunt Municipiul Orăștie reprezentat prin Primar, 

ing.Ovidiu Bălan și Episcopia Devei și Hunedoarei reprezentată prin Nestor și nu știe dacă este 

legal. 

 Dl secretar general Călin Costoiu intervine și precizează ca, Nestor este reprezentantul  legal 

al episcopiei. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius consideră că, după 5 ani, contractul se poate prelungi, 

dacă comodatarul respectă condițiile contractuale. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan intervine și precizează că, folosința gratuită se poate și retrage. 

 Dl consilier local Bota Adrian întreabă cum să retragem dacă comodatarul își respectă 

condițiile contractuale. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius arată că, putem retrage folosința gratuită, dacă 

consiliul local hotărăște în acest sens în baza unui analize a situației. 

 Dl consilier local Bota Adrian menționează că, cum să retragem folosința, dacă acest lucru 

este prin acordul părților, până la termenul stabilit, dacă peste 20 de ani, fiindcă tot vorbim de 

moștenirea pe care o lăsăm, vin alții după noi poate mai deștepți și doresc să facă ceva cu această 

clădire nu o mai pot lua înapoi. 

 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae este de părere că, consiliul local de atuncea va hotărî 

să o ia înapoi. 

 Dl consilier local Bota Adrian precizează că, nu putem sa o luăm înapoi, dacă una dintre 

părți nu este de acord. 

 Dl consilier local Ionică Mircea arată că, biserica a cedat municipalității terenul din jurul 

catedralei care este proprietatea bisericii ortodoxe, pe o perioadă de 99 de ani, ca să se poată 

efectua lucrările de modernizare în zona centrală. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius menționează că, acolo piața a fost fără biserică, 

aceasta a fost construita prin anii `40, deci terenul nu a fost al bisericii ortodoxe. 

 Dl consilier local Ionică Mircea precizează că, în general Biserica Ortodoxă a făcut lucruri 

destul bune și este pentru darea în folosință gratuită a imobilului pe 49 ani. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius arată că, contractul se va putea prelungi cu acordul 

părților din cinci în cinci ani, dacă episcopia își îndeplinește obligațiile contractuale.  

 Dl consilier local Bulz Dionisie îl întreabă pe dl secretar general referitor la forma actuală a 

contractului și s-a discutat de acordul părților, ca sa se renunțe la contract este vorba de acordul 

ambelor părți sau este necesar doar de acordul uneia. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, pentru nerespectarea destinației sau a 

clauzelor contractuale se poate retrage unilateral de către proprietar. 
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 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius arată că, comodatarul are foarte puține obligații 

contractuale, de fapt nu prea obligații.  

 Dl consilier local Bulz Dionisie întreabă dacă consiliul local dorește să retragă folosința 

gratuită, poate face acest lucru. 

 Dl secretar general menționează că, daca respectă condițiile contractului și nu sunt motive 

nu putem solicita încetarea contractului.   

 Dl consilier local Bulz Dionisie arată că, este de acord cu darea în folosință gratuită, de 20 

ani clădirea nu mai este folosită, nu este nimeni împotrivă să nu o dăm, dar dacă avem nevoie să 

facem altceva acolo, să putem să folosim clădirea așa cum dorim, dar dacă își îndeplinesc 

condițiile nu îi putem scoate. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, aceasta este și ideea, să le o acordăm ca să 

realizeze ceva, imobilul are nevoie de lucrări de reabilitare, iar pentru o perioadă de 5 ani nimeni 

nu este dispus să investească, imobilul este într-o avansată stare de degradare și este de părere că 

este un lucru bun că episcopia dorește să reabiliteze imobilul. 

 Dl consilier local Bota Adrian îl întreabă pe dl primar care este diferența între a da 

episcopiei pe 50 de ani și Șumuștăul nu am vrut să îl dăm pe 50 de ani, care era tot o investiție 

mult mai mare, de ce?. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan precizează că, la cine să îl dăm și când.  

 Dl consilier local Bota Adrian arată că, s-a pus problema odată să concesionăm. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan menționează că, în cazul Șumuștăului a fost vorba de o persoană 

fizică, în cazul imobilului din Piața Victoriei este vorba de o instituție, în speță Biserica Ortodoxă 

Română, care din punctul de vedere al dânsului este unul din pilonii stabilității și identității 

naționale, dar discutăm de chestiuni total diferite. 

 Dl consilier local Bota Adrian este de părere că, perioada de 50 de ani este mult prea mare, 

poate cei care vin după noi își vor dori să facă altceva în acea locație, nu este contra ideii de a da 

în folosință gratuită acest imobil, dar perioada este prea mare. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan menționează că, discuțiile din ședința de astăzi și mai ales la 

acest punct al ordinii de zi îl îngrijorează din ce în ce mai mult. 

 Dl consilier local Bota Adrian arată că, nu este împotriva episcopiei și a ideii de a face ceva 

pentru Orăștie, dar din punctul lui de vedere perioada propusă este foarte mare, cine poate știi ce 

va fi peste 20 de ani și noi vrem să dăm pe 50 de ani o clădire din centrul orașului. 

 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae arată că, în primul rând această biserica durează de 

foarte multă vreme și va dura și după noi, cât va fi lumea și pământul oamenii vor avea nevoie de 

credință și de Dumnezeu. 

 Dl consilier local Bota Adrian precizează că, nu are nimeni nimic împotriva bisericii și a 

credinței, este vorba de a da un imobil și de ce se poate face cu el pe viitor.      

 Dl secretar general arată că, amendamentul a fost înregistrat și depus la secretarul general. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

amendamentului și a proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Amendamentul consilierilor locali Secui Adrian Iulian si Zvîncă Mihai Caius se supune la 

vot fiind consemnate 6 voturi „pentru”, 11 voturi „împotrivă” și o abținere. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat cu 11 voturi „pentru”,  5 voturi „împotrivă” 

și două abțineri. 

 Este adoptată Hotărârea nr.85/2023 privind darea în folosință gratuită a  imobilului situat în 

Piața Victoriei, nr.8 din Municipiul Orăștie către Episcopia Devei și Hunedoarei. 
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 La punctul 8 al ordinii de zi, dl primar arată motivele inițierii proiectului de hotărâre privind 

schimbarea destinației imobilului situat în Municipiul Orăștie, Str. Octavian Goga, nr. 25 din 

imobil cu destinația cămin în imobil cu destinația de clădiri administrative. 

 Dl inspector Cornea Cornel prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

administrație locală, juridică și de disciplină. 

 Dl consilier local Bulz Dionisie întreabă la acest imobil cine va face investițiile? 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan precizează ca, nimeni este vorba de schimbarea destinației 

imobilului. De asemenea, arată că, referitor la discuțiile anterioare personal este extrem de 

îngrijorat dacă câțiva dintre consilierii locali așa gândesc despre Biserică. 

 Dl consilier local Bota Adrian pe un ton ridicat, arată că, extraordinar, nu mai poate lumea să 

vorbească, să ni se interzică să mai vorbim, atunci nu ne mai prezentăm, să se pună niște tichete 

cu „DA” și stăm naibii acasă, cum își permite să îl judece cum gândește, a fost părerea lui sau nu 

mai are dreptul să își exprime punctul de vedere. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan precizează că, îl îngrijorează modul cum gândesc o parte din 

consilierii locali. 

 Dl consilier local Bota Adrian arată că, primarul poate să se îngrijoreze pentru el personal, 

nu are dreptul la nicio părere sau cum? 

 Președintele de ședință îi solicită dlui consilier local Bota Adrian să se calmeze și să se 

discute la subiect.   

 Dna consilier local Sîrbu Florina Eleonora este de părere că, nu se poate continua pe acest 

ton și îi solicită președintelui de ședință să oprească ședința. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan arată că, se miră cum a ajuns dl Bota Adrian consilier local și 

cum liberalii și Brătienii l-au pus pe lista lor. 

 Dl consilier local Bota Adrian în replică precizează că, da, pentru că trebuie să fie cineva 

care să mai audă vocea străzii, fiindcă într-o va ieși pe balcon și o să înceapă să plece, că are 

impresia că deja zboară, nu se poate să dăm un imobil pe 50 ani, că nu este al lui, ca și primar este 

trecător prin birourile astea. 

 Dl consilier local Bulz Dionisie intervine și menționează că, nu a primit încă un răspuns la 

întrebare. 

 Dl inspector Cornea Cornel menționează faptul că, există cereri din partea organizațiilor 

nonguvernamentale în vederea amenajării spațiilor și în scopul furnizării de servicii sociale, deci 

eventualele modernizării se vor face de către solicitanți. 

 Dl consilier local Bota Adrian arată că, să nu îi dea primarul lecții lui și se adresează 

președintelui de ședință să nu îl oprească când vrea să vorbească, pe primar de ce nu îl oprește 

când vrea să vorbească.  

 Dl consilier local Bulz Dionisie se adresează dlui primar și precizează că, despre faptul că,  

i-a judecat îi dă dreptate dlui consilier local Bota Adrian, dar despre modul cum a spus-o nu îi dă 

dreptate dlui consilier local, se pot spune lucrurile și pe un alt ton. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan menționează că, dacă s-a ajuns în consiliul local să purtăm 

discuții din acestea, nu e în regulă. 

 Dl consilier local Bota Adrian intervine și întreabă care este problema dlui primar, care este 

dilema, ce a făcut atât de grav, și-a exprimat pararea la respectivul proiect de hotărâre, nu a jignit 

pe nimeni. 

 Lucrările ședinței se întrerup, o parte din consilierii locali părăsesc sala și se ia o pauză 

pentru calmarea spiritelor. 



 10 

 După o pauză de aproximativ 5 minute lucrările ședinței sunt reluate. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de hotărâre este 

de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.86/2023 privind schimbarea destinației imobilului situat în  

Municipiul Orăștie, Str. Octavian Goga, nr. 25 din imobil cu destinația cămin în imobil cu 

destinația de clădiri administrative. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan expune motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind neexercitarea dreptului de preemțiune pentru imobilul monument istoric situat în 

Municipiul Orăștie, strada Piața Victoriei, nr.22, ap.1.  

 Dl șef birou Tudorașcu Mircea prezintă raportul întocmit de Direcția Arhitect-șef. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț arată că, în comisia pentru urbanism și amenajarea 

teritoriului, protecție mediu și turism, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius îl întreabă pe dl Tudorașcu Mircea dacă a reușit să afle 

un preț estimativ de vânzare al imobilului?   

 Dl șef birou Tudorașcu Mircea menționează că, s-a interesat, la celelalte imobile a existat un 

precontract de vânzare-cumpărare și valoarea era prevăzută în acesta, dar în cazul de față nu există 

un asemenea act și nu avem o valoare de vânzare a imobilului.  

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aproba cu 16 voturi „pentru” și două voturi „împotrivă”. 

 Este adoptată Hotărârea nr.87/2023 privind neexercitarea dreptului de preemțiune pentru 

imobilul monument istoric situat în Municipiul Orăștie, strada Piața Victoriei, nr.22, ap.1.  

 La punctul 10 al ordinii de zi, dl primar arată motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind acordarea avizului Consiliului Local al Municipiului Orăștie pentru prestarea de servicii 

funerare de către operatorul economic SC Dorin Sibcons Util SRL Beriu pentru punctul de lucru 

din municipiul Orăștie, Piața Aurel Vlaicu, nr.2. 

 Dna inspector Ivașcu Gianina prezintă raportul întocmit de Compartimentul Acorduri și 

Autorizații. 

 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

servicii publice și comerț, muncă și protecție socială. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de hotărâre este 

de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.88/2023 privind acordarea avizului Consiliului Local al Municipiului 

Orăștie pentru prestarea de servicii funerare de către operatorul economic SC Dorin Sibcons Util 

SRL Beriu pentru punctul de lucru din municipiul Orăștie, Piața Aurel Vlaicu, nr.2. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan arată motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind acordarea avizului Consiliului Local al Municipiului Orăștie pentru prestarea de servicii 

funerare de către operatorul economic SC Funerare Eterna SRL Orăștie. 

 Dna inspector Ivașcu Gianina prezintă raportul întocmit de Compartimentul Acorduri și 

Autorizații. 

 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae arată că, în comisia pentru servicii publice și comerț, 

muncă și protecție socială, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre de 10 voturi. 
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  Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.89/2023 privind acordarea avizului Consiliului Local al 

Municipiului Orăștie pentru prestarea de servicii funerare de către operatorul economic               

SC Funerare Eterna SRL Orăștie. 

 La punctul 12 al ordinii de zi, dl primar expune motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind inițierea procedurii de închiriere a unor suprafețe de pășune disponibile, aflate în 

proprietatea privată a Municipiului Orăștie. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian prezintă raportul întocmit de Direcția Administrație 

Publica Locală. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

administrație locală, juridică şi de disciplină. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de hotărâre este 

de 10 voturi.  

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.90/2023 privind inițierea procedurii de închiriere a unor suprafețe de 

pășune disponibile, aflate în proprietatea privată a Municipiului Orăștie. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan prezintă motivele inițierii proiectului de hotărâre  

privind analiza stadiului de înscriere a datelor în Registrul Agricol pentru trimestrul I al anului 

2023 și stabilirea măsurilor pentru eficientizarea acestei activități. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian dă citire raportului întocmit de Direcția Administrație 

Publică Locală. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru administrație locală, 

juridică şi de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.91/2023 privind analiza stadiului de înscriere a datelor în 

Registrul Agricol pentru trimestrul I al anului 2023 și stabilirea măsurilor pentru eficientizarea 

acestei activități. 

 La punctul 14 al ordinii de zi, dl primar arată motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al municipiului Orăștie pe anul 2023 în 

vederea organizării Zilei Internaționale a Copilului. 

 Dl referent Pistol Eugen prezintă raportul întocmit de Casa de Cultură „Alexandru Grozuță” 

Orăștie.  

 Dl consilier local Jula Radu Ioan dă citire raportului de avizare al comisiei pentru activități 

economico-financiare. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de hotărâre este 

de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.92/2023 privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al 

municipiului Orăștie pe anul 2023 în vederea organizării Zilei Internaționale a Copilului. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan expune motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind aprobarea repartizării fondurilor din bugetul local pe anul 2023 capitolul 67.02 „Cultură, 

recreere şi religie” pentru manifestările organizate de Biblioteca Municipală „Sebastian 

Bornemisa” Orăștie aprobate în Programul manifestărilor culturale, artistice şi sportive” ce se vor 

desfășura pe parcursul  anului 2023 în municipiul Orăștie. 
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 Dl secretar general Călin Costoiu prezintă raportul întocmit de Biblioteca Municipală 

„Sebastian Bornemisa” Orăștie. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-financiare, 

proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl consilier local Bulz Dionisie menționează ca, legat de procedură are o dilemă, în cazul 

celorlalte alocări bugetare s-a aprobat bugetul total și apoi se aprobau sumele pentru fiecare 

manifestare în parte prin adoptarea de hotărâri individuale, în cazul bibliotecii de ce se face altfel. 

 Dl secretar general precizează că, așa s-a procedat și în situația când s-a aprobat alocarea 

sumelor pentru manifestările culturale și artistice organizate de Casa de Cultură, iar când 

biblioteca va organiza o acțiune se va solicita aprobarea sumei pentru respectivul eveniment. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.93/2023 privind aprobarea repartizării fondurilor din bugetul 

local pe anul 2023 capitolul 67.02 „Cultură, recreere şi religie” pentru manifestările organizate de 

Biblioteca Municipală „Sebastian Bornemisa” Orăștie aprobate în Programul manifestărilor 

culturale, artistice şi sportive” ce se vor desfășura pe parcursul  anului 2023 în municipiul Orăștie. 

 La punctul 16 al ordinii de zi, dl primar prezintă motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind propunerea de trecere a unor terenuri din proprietatea Statului Român în proprietatea 

privată a actualilor deținători ai construcțiilor. 

 Dl secretar general Călin Costoiu dă citire raportului întocmit de Direcția Administrație 

Publică Locală. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia prezintă raportul de avizare al comisiei pentru 

administrație locală, juridică și de disciplină. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de hotărâre este 

de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.94/2023 privind propunerea de trecere a unor terenuri din 

proprietatea Statului Român în proprietatea privată a actualilor deținători ai construcțiilor. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan arată motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului Orăștie a unui președinte de 

ședință care va conduce ședințele în luna mai 2023. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian prezintă raportul întocmit de Direcția Administrație 

Publică Locală. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru administrație locală, 

juridică și de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Președintele de ședință solicită consilierilor locali să facă propuneri nominale pentru 

alegerea președintelui de ședință, care va conduce ședințele în luna mai 2023. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia o propune pe dna consilier local Sîrbu Florina 

Eleonora. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

propunerii și a proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Propunerea dnei consilier local Cîndea Lenuța Aurelia se supune la vot și se aprobă cu 

unanimitate de voturi.  

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 
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 Este adoptată Hotărârea nr.95/2023 privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 

Municipiului Orăștie a unui președinte de ședință care va conduce ședințele în luna mai 2023. 

 În continuare, dl primar expune motivele inițierii proiectului de hotărâre  privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici actualizați și a devizului general actualizat pentru obiectivul de 

investiție „Construcție și dotare creșă nouă, str.Luminii, nr.10, Municipiul Orăștie”. 

 Dna director Oltean Mihaela prezintă raportul întocmit de Direcția Publică de Asistență 

Socială Orăștie. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan dă citire raportului de avizare al comisiei pentru activități 

economico-financiare. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de hotărâre este 

de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.96/2023 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 

actualizați și a devizului general actualizat pentru obiectivul de investiție „Construcție și dotare 

creșă nouă, str.Luminii, nr.10, Municipiul Orăștie”. 

 La punctul 20 al ordinii de zi, dl primar ing.Ovidiu Bălan prezintă motivele inițierii 

proiectului de hotărâre privind aprobarea casării unor obiecte de inventar și mijloace fixe aflate în 

administrarea Bibliotecii Municipale „Sebastian Bornemisa” Orăștie și a Clubului Sportiv 

Municipal „Dacia Orăștie 2010”. 

 Dna director Jorza Lucia dă citire raportului întocmit de Direcția Economică. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-financiare, 

proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi.  

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.97/2023 privind aprobarea casării unor obiecte de inventar și 

mijloace fixe aflate în administrarea Bibliotecii Municipale „Sebastian Bornemisa” Orăștie și a 

Clubului Sportiv Municipal „Dacia Orăștie 2010”. 

 În continuare, dl primar arată motivele inițierii proiectului de hotărâre privind aprobarea 

încheierii unui contract de asociere între Municipiul Orăștie și  SC Autentic Technology & Events 

SRL Brașov în vederea organizării manifestării „Maialul Orăștian”. 

 Dl referent Pistol Eugen prezintă raportul întocmit de Casa de Cultură „Alexandru Grozuță” 

Orăștie. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan dă citire raportului de avizare al comisiei pentru activități 

economico-financiare. 

 Dl consilier local Bulz Dionisie se adresează dlui referent Pistol Eugen și arată că, așa cum 

se vor impune organizatorului artiști locali, probabil că tot așa se vor putea impune și producătorii 

locali, să nu aducă organizatorul doar comercianții care vrea el. 

 Dl referent Pistol Eugen precizează că, comercianții locali sunt pe primul plan, dar vor fi și 

comercianți din alte zone. 

 Dl consilier local Bulz Dionisie arată că, in documente se prevede că, organizatorul va aduce 

și scenă și precizează că noi avem o scenă în incinta Arena Park. 

 Dl referent Pistol Eugen menționează că, avem scena, dar în principiu dacă nu se potrivește 

cu ce își dorește organizatorul atunci va aduce o scenă din altă parte, noi avem o scena foarte 

bună, dar nu avem sistem de lumini și sistemul propriu de sonorizare nu este suficient și atunci va 

trebui să aducă un sistem de lumini și de sonorizare adecvat.  



 14 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de hotărâre este 

de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.98/2023 privind aprobarea încheierii unui contract de asociere între 

Municipiul Orăștie și SC Autentic Technology & Events SRL Brașov în vederea organizării 

manifestării „Maialul Orăștian”. 

 La punctul 22 al ordinii de zi, dl primar ing.Ovidiu Bălan expune motivele inițierii 

proiectului de hotărâre privind constatarea situației juridice a imobilului înscris în CF nr.67183 

Orăștie. 

 Dl secretar general Călin Costoiu prezintă raportul întocmit de Direcția Administrație 

Publică Locală. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru administrație locală, 

juridică și disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de hotărâre 

este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.99/2023 privind constatarea situației juridice a imobilului înscris 

în CF nr.67183 Orăștie. 

 În continuare, dl primar prezintă motivele inițierii proiectului de hotărâre privind îndreptarea 

erorilor materiale strecurate în cuprinsul Anexei nr. 2 la HCL nr.14/2023. 

 Dl consilier Terchet Narcis dă citire raportului întocmit de Compartimentul Resurse umane. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia prezintă raportul de avizare al comisiei pentru 

administrație locală, juridică și de disciplină. 

 Dl secretar general Călin Costoiu arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate.  

 Se adoptă Hotărârea nr.100/2023 privind îndreptarea erorilor materiale strecurate în 

cuprinsul Anexei nr. 2 la HCL nr.14/2023. 

  La punctul „Întrebări-interpelări”, dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, 

apropos de discuțiile care au fost la punctul 7 al ordinii de zi cu privire la darea în folosință a 

imobilului din Piața Victoriei, le recomandă consilierilor locali sa meargă la Deva și să vadă cea 

mai frumoasă grădiniță care a fost construita de către Episcopia Devei și Hunedoarei. 

 Dl consilier local Zvînca Mihai Caius precizează că, nu are nicio legătura cu ce s-a discutat 

aicea era doar o chestiune tehnică. 

 Dl consilier local Bota Adrian arată că, nu a vrut să iasă scandal, fiindcă nu are pentru ce, se 

cunoaște cu dl primar de o viață, dar nu este împotriva bisericii, ci a considerat doar că termenul 

propus pentru darea în folosință gratuită este prea mare.    

 Drept pentru care se încheie prezentul proces-verbal. 

 

 

                Președinte de ședință,                                                     Secretar General,                                                    

                SECUI Adrian Iulian                                       jr.Călin COSTOIU 


